## **國立臺北護理健康大學** 國際護理管理學士班



### 課程槪述

- 1. 畢業最低學分為 128 學分, 必修課程 102 學分, 包含 30 通識教育必修學分, 其中 16 學分 為必修華語課程; 72 專業必修學分;以及以 26 選修學分。
- 學程範疇含護理、公共衛生、生物統計及健康照護等。基本課程培育學生具溝通、批判思考、 團隊合作的基礎。專業課程含專業基礎與專業核心科目,以建構學生專業照護與護理管理的 關懷能力。
- 3. 畢業生可獲頒國立台北護理健康大學「護理管理學士」學位。

#### 申請資格

- 1. 不具國籍法第二條所稱中華民國國籍, 目未具僑生身分。
- 2. 具我教育部認可之國内外護校高中畢業或同等學歷之資格者。
- 3. 流利之英語聽、說、讀、寫能力。非以英語為母語者需提供托福或其他英文能力證明文件( TOEFL CBT173 分或 TOEFL PBT500 分以上)。

#### 申請方式

- 申請文件:完整之申請表1份、最高學歷之外國畢業證書影本(中文或英文翻譯本)及該學程 之全部成績單英譯本(應經原畢業學校加蓋章戳或鋼印密封並學歷證件必須經過我 國駐館處驗證方得受理)各1份、國合會獎學金計畫體檢報告(含 HIV 檢驗證明) ,英文推薦信1封或以上、英文研究計劃書1份、履歷表1份及英文能力證明。
- 申請程序:經我國使館/處轉寄「國立臺北護理健康大學國際學術交流組辦公室」提出申請。 學程簡介:http://cham.ntunhs.edu.tw/files/13-1012-2336.php
- 報名表件下載: http://cham.ntunhs.edu.tw/files/13-1012-3563.php

### 申請截止日:2011年4月30日



**聯絡人:陳述恩 小姐** 電話:886-2-2822-7101 ext. 2731 or 3306 傳真:886-2-2820-6729 地址:112 台北市北投區明德路 365 號 E-mail: shuen@ntunhs.edu.tw

# National Taipei University of Nursing and Health Sciences

## International Health and Nursing Administration Undergraduate Program

#### Scope of Curriculum

- 1. Students require a minimum of 128 credits to graduate, including 30 credits of general education, 72 credits of courses required for the specialty, and 26 credits of elective courses.
- 2. Courses include nursing, public health, biostatistics and healthcare. The course of basic capability of general education curriculum aims to improve students' communication, critical thinking, cooperation, and caring skills. Courses required for specialty includes professional foundation courses and professional core courses, which aims to build the foundations of students' professional healthcare, nursing management, and caring skills.
- 3. Students will earn the "Bachelor of Science" degree from the Health Care Management Department of College of Healthcare Administration and Management after the four-year scholarship program is successfully completed.

#### Qualification

Eligibility for application is limited to students who:

- 1. Do not hold "overseas Chinese" status or have not held a Republic of China passport for at least the past eight years.
- 2. Have a high-school degree in nursing or an equivalent degree from foreign high schools accredited by the Ministry of Education, ROC (Taiwan).
- 3. Applicants from countries where English is not the native language, or those who have completed their highschool degree at a non-English speaking academic institution, are required to have evidence of English proficiency equivalent to the TOEFL computer-based test score of 173 (or a paper-based test score of 500) or higher.

#### Application

#### Documents Required (all in English):

- 1. Application form.
- 2. Diploma and transcript issued by an international institution (these documents must be translated into Chinese or English and be authenticated by the ROC (Taiwan) Embassy/ Consulate (General)/ Representative Office).
- 3. TaiwanICDF Medical report (including an HIV test).
- 4. One or more letters of recommendation.
- 5. Study plan.
- 6. Evidence of English proficiency (either English proficiency test certificate or an explicit written recommendation by the ROC (Taiwan) Embassy/ Consulate (General)/ Representative Office).
- 7. Autobiography and other supporting materials.

#### Procedure:

All materials must be forwarded by the ROC (Taiwan) Embassy/ Consulate (General)/ Representative Office to the International Academic Office of the National Taipei University of Nursing and Health Sciences.

#### For more information, go to:

http://cham.ntunhs.edu.tw/files/13-1012-2336.php For application form, go to:

http://cham.ntunhs.edu.tw/files/13-1012-3563.php

## Application Deadline: April 30, 2011



Contact: Ms. Annie Chen Tel: 886-2-2822-7101 ext. 2731 or 3306 Fax: 886-2-2820-6729 Address: International Academic Office, National Taipei University of Nursing and Health Sciences No. 365, Ming-te Road, Peitou District, Taipei City, 112, Taiwan E-mail: shuen@ntunhs.edu.tw